
Novice iz ZRVS ~~1
Kakor je postala tradicija že dolga leta nazaj, smo tudi v letoš-

njem letu izvedli običajne strelske vaje. Te vaje so bile včasu od 11.
do 15. junija. Vaje so bile na športnem strelišču v Ljubljani. Streljali
smo s polavtomatsko puško. Udeležba članstva je bila zelo zadovo-
Ijiva, rezultati teh vaj pa nad pričakovanji. Ponovila se je stara
izkušnja, da je naše članstvo zelo zainteresirano za tovrstne akcije
in nas udeležba nikoll ne razočara. Problem pri organizaciji pa je že
nekaj let nazaj kronično pomanjkanje streliva. Verjetno bi bilo zelo
potrebno pričeti z intenzivnim razmišljanjem o obnovitvi orožja, ki
je zaradi mnogih tovrstnih akcij že precej izrabljeno. Temu pro-
blemu bodo organizatorji akcij morali v bodoče posvetiti posebno
skrb.

• • •

Člani ZRVS Stare Ljubljane se ne držijo samo za plotovi lastne
KS, pač pa zelointenzivno navezujejo stike s svojimi tovariši izven
Ijubljanskih občin. Tako so letos navezali zelo koristne stike s člani
ZRVS iz občine Grosuplje. Plod teh stikov je bila skupna akcija v
okolici Stične. V tovariškem pogovoru so izmenjali izkušnje iz
dosedanjega dela in skupaj opravili pregled strokovnega znanja
našega članstva. Ob tej priložnosti so si ogledali tudi pomembne
spomenike iz naše kulturne in politične zgodovine.

• • •

Krajevni praznik KS Žilce je bil nadvse dobrodošel povod za
člane ZRVS Kolodvora, da so ga popestrili tudi z vsakoletnim
preverjanjem strokovnega znanja svojega članstva. Sprejem na
Žilcah je bil s strani domačinov nadvse slovesen. Ob tej priložnosti
so predstavniki vseh družbenih struktur KS Kolodvora imeli zelo
plodno izmenjavo svojih dosedanjih izkušenj in načrtovali sodelo-
vanje za v bodoče s krajani KS Žilce in z ustreznimi družbenimi
strukturami občine Cerknica. Že dosedanje sodelovanje, tako Ljub-
Ijančanov, kakor tudi BloČanov je bilo nadvse plodno, tokratni
pogovori pa so nam jamstvo, da bo tako tudi v bodoče.

• • •

Kraj ustanovitve Ijubljanske brigade je bil eden od ciljev letoš-
njega pohoda ZRVS Poljane, seveda pa ne edini. Kajti področje
Krima, Kureščka, Mokrca, Iškega Vintgarju In okolice, je bilo že od
leta 1941 pomembno prizorišče dogodkov iz NOB. Samo po sebi se
razume, da so se člani ZRVS iz Poljan kar najtesneje povezali z
domačini z Golega. Sprejem gostov iz Ljubljane na Golem je bil
nadvse prisrčen.

• • •

Letos, na dan borca, je bila v KS Stara Ljubljana pomembna
slovesnost. Izpolnila se je dolgoletna želja članov ZRVS. Razvili so
svoj prapor, ki bo tako prvi prapor ZRVS v naši občini. Pomemb-
nost tega dogodka ni potrebno posebej poudarjati. Želja nas vseh
je, da se bodo temu pridružili še prapori ZRVS ostalih krajevnih
skupnosti, kakor tudi prapor občinske organizacije ZRVS.

• • •

Tudi v letošnjem letu so $e člani ZRVS iz KS Stari Vodmat držali
svoje stare tradicije in šli kot vsako leto v drug kraj. Letošnji cilj
OTP so bile Čebine, pomemben kraj naše partijske zgodovine. Tudi
letos so se članom ZRVS pridružili člani ZB, mladinci, šolska
mladina ter predstavniki KS.

• • •

Zelo izvirno obliko vsakoletnega preverjanja strokovnega znanja
članov ZRVS so izvedli tovariši iz KS Ajdovščine. Vsakoletni akciji,
ki je imela letos za cilj Toško čelo, so se jim pridružili taborniki iz
odreda »Sivi volk«. Po izvršenem OTP na cilju so imeli tovariški
pogovor o strokovnih zadevah. Tokrat so imeli glavno besedo
taborniki, ki so s svojimi vprašanji, priznati moramo, včasih spravili
tudi v majhno zadrego navzoče člane ZRVS. Videti je bilo, da so
naši taborniki v svojih veščinah, ki so brez dvoma del splošno
obrambnih znanj, zelo razgledani.

• • •

Če gredo članiZRVS Taborna svoj OTPso topravgotovo Vače, v
orijazni moravški dolini. Tudi letosso se držalite hvalevredne tradi-

cije. Pohod je eden najpomembnejših dogodkov za krajane obeh
KS. Tudi letos so se zbrali na Vačah ob skupni akciji in poglobili
svoje dolgoletno tovarištvo. Udeležbaje bila kakor običajno več kot
zadovoljiva.
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